

DECIZIA COMISIEI
din 18 decembrie 2007

de adaptare a coeficienților corectori aplicabili de la 1 august 2006, 1 septembrie 2006, 1 octombrie 2006, 1 noiembrie 2006, 1 decembrie 2006 și 1 ianuarie 2007 remunerațiilor funcționarilor, ale agenților temporari și ale agenților contractuali ai Comunităților Europene repartizați în țările terțe, precum și ale unei părți dintre funcționarii care continuă să-și desfășoare activitatea în cele două noi state membre pentru o perioadă de cel mult nouăsprezece luni de la data aderării celor două noi state membre

(2008/59/CE)

COMISIA COMUNITĂȚILOR EUROPENE,

având în vedere Tratatul de instituire a Comunității Europene,

având în vedere Statutul funcționarilor Comunităților Europene și Regimul aplicabil celorlalți agenți ai Comunităților Europene, stabilite prin Regulamentul (CEE, Euratom, CECO) nr. 259/68 al Consiliului ⁽¹⁾, în special articolul 13 al doilea paragraf din anexa X la acesta,

având în vedere Tratatul de aderare a celor două state membre, în special articolul 33 alineatul (4),

întrucât:

- (1) Prin Regulamentul (CE, Euratom) nr. 453/2007 al Consiliului ⁽²⁾ s-au stabilit, în conformitate cu articolul 13 primul paragraf din anexa X la statut, coeficienții corectori aplicabili de la 1 iulie 2006 remunerațiilor care se plătesc, în moneda țării în care sunt repartizați, funcționarilor, agenților temporari și agenților contractuali ai Comunităților Europene repartizați în țările terțe, precum și unei părți dintre funcționarii care continuă să-și desfășoare activitatea în cele două noi state membre pentru o perioadă de cel mult nouăsprezece luni de la data aderării.
- (2) Este necesară adaptarea, în conformitate cu articolul 13 al doilea paragraf din anexa X la statut, începând cu 1 august 2006, 1 septembrie 2006, 1 octombrie 2006, 1 noiembrie 2006, 1 decembrie 2006 și 1 ianuarie 2007, a anumitor coeficienți corectori deoarece, conform datelor

statistice de care dispune Comisia, variația costului vieții, calculată pe baza coeficientului corector și a cursului de schimb corespunzător, s-a dovedit, în cazul anumitor țări terțe, mai mare de 5 % în raport cu ultima stabilire sau adaptare a acestor coeficienți,

DECIDE:

Articol unic

Începând cu 1 august 2006, 1 septembrie 2006, 1 octombrie 2006, 1 noiembrie 2006, 1 decembrie 2006 și 1 ianuarie 2007, coeficienții corectori aplicați remunerațiilor funcționarilor, ale agenților temporari și ale agenților contractuali ai Comunităților Europene repartizați în țările terțe, precum și ale unei părți dintre funcționarii care continuă să-și desfășoare activitatea în cele două noi state membre pentru o perioadă de cel mult nouăsprezece luni de la data aderării, plătite în moneda țării de repartizare, sunt adaptați conform anexei.

Cursurile de schimb utilizate pentru calcularea remunerațiilor respective se stabilesc în conformitate cu normele de punere în aplicare a Regulamentului financiar și corespund datei menționate la primul paragraf.

Adoptată la Bruxelles, 18 decembrie 2007.

Pentru Comisie

Benita FERRERO-WALDNER

Membru al Comisiei

⁽¹⁾ JO L 56, 4.3.1968, p. 1. Regulament modificat ultima dată prin Regulamentul (CE, Euratom) nr. 337/2007 (JO L 90, 30.3.2007, p. 1).

⁽²⁾ JO L 109, 26.4.2007, p. 1.

ANEXĂ

Locul de repartizare	Coeficienți corectori august 2006
Lesotho	68,3
Madagascar	76,9
Mozambic	76,4
Zimbabwe	60,1

Locul de repartizare	Coeficienți corectori septembrie 2006
Senegal	85,5
Yemen	71,9
Zimbabwe	71,4

Locul de repartizare	Coeficienți corectori octombrie 2006
Brazilia	79,3
Guinea	55,8
Nepal	72,4
Republica Democratică Congo	122,8
Zimbabwe	82,6

Locul de repartizare	Coeficienți corectori noiembrie 2006
Algeria	91,4
Armenia	122,5
Indonezia	89,8
Moldova	55,8
Republica Democratică Congo	125,6
Sudan	57,6
Zimbabwe	95,1

Locul de repartizare	Coeficienți corectori decembrie 2006
Argentina	50,7
Chile	72,4
Insulele Solomon	89,1
Republica Democratică Congo	127,1
Rwanda	89,6
Ucraina	106,5
Venezuela	60,9
Zimbabwe	102,4

Locul de repartizare	Coeficienți corectori ianuarie 2007
Bangladesh	47,1
Botswana	63,3
Brazilia	83,9
Burkina Faso	94,9
Djibouti	96,8
Eritreea	49,5
Etiopia	88,1
Gambia	58,6
Georgia	99,8
Guineea	52,3
Jamaica	90,2
Malawi	70,8
Maroc	91,1
Mauritius	65,7
Mexic	73,7
Mozambic	76,1
Pakistan	53,5
Swaziland	56,8
Tanzania	59,5
Yemen	74,5
Zimbabwe	114,9